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Dank, wij gaan er mee aan de slag en stemmen zoals besproken in de BR ook af met het RIVM.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Programmadirectie Nafase COVID-19

Parnassusplein 5| 2511 VX | Den Haag

@minvws.nl

) JBEM @minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 8 april 2022 11:34

Aan: INKECRN) IEE ois.o>;IEE EXER ivvs.i

Onderwerp: FW: reactie op tijdlijn zoals deze wordt besproken in de Bestuursraad.

Hier onze reactie vanuit GMT en de mondmaskers

5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Onderwery: reactie op tijdlijn zoals deze wordt besprokenin de Bestuursraad.

Er zijn nog een aantal opmerkingen op de tijdlijn. Zie hier onder. Daarnaast in het concept zelf staan ook nog een paar

aanvullingen m.n. gericht op de kwaliteit. Het lijkt mij goed te melden dat wij deze aanpassingen nog echt noodzakelijk vinden.

In de tijdlijn wordt een gedetailleerd overzicht gegeven over de gang van zaken met Persoonlijke Beschermingsmiddelen in de

periode juli 2020 t/m juli 2021. Er wordt ook zeer gedetailleerd beschreven hoe er destijds werd aangekeken tegen het

dijkenmodel en het aanleggen van ijzeren voorraden. En ook de Kamerbrief die daarover is gestuurd wordt vrij letterlijk
geciteerd.

Dit geeft een wat eenzijdig beeld. In deze periode is ook het onderwerp Leveringszekerheid op tafel gekomen, inclusief

brainstorms, ronde tafels en Kamerbrieven. Daar staat niets over in in deze tijdlijn. Juist die discussies hebben wel een ander
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licht geworpen op het aanleggen van ijzeren voorraden en de rol van de overheid daarbij. Concreet mis ik het notaoverleg van

11 februari 2021 over de 'initiatiefnota van het lid Veldman over structurele weerbaarheid van de medische industrie in crisistijd’,
m.b.t. de leveringszekerheid van medische producten. En ik mis de Kamerbrief over de ronde tafels leveringszekerheid van 7

mei 2021. Ik adviseer om uit deze brief ook veel meer citaten opnemen, omdat het hier ook gaat over PBM’s, inclusief productie

dichtbij huis, opschaalbare productie etc.

In aanvulling op de genoemde voorbeelden over Productie NL:

* De 'initiatiefnota van het lid Veldman over structurele weerbaarheid van de medische industrie in crisistijd' wordt

genoemd op blz 25, maar niet de Kamerbrief die daarop in reactie is geschreven en het notaoverleg dat daarover op 11/2
is gevoerd. Daarin is de toezegging gedaan om de verschillende beleidsinstrumenten om productie dichtbij huis te

stimuleren te evalueren (daar loopt nu onderzoek naar door KPMG).
* Het bestellen van extra voorraden FFP2-maskers, contracten gesloten in april 2021, staat kort genoemd op blz 24, maar

onder het hoofdstuk ijzeren voorraad ipv productie NL. De motie van Kooten-Arissen die hier mede aanleiding voor was

wordt niet genoemd.
* Er zijn nog allerlei Kamervragen die geciteerd zouden kunnen worden over dit onderwerp.

Daarnaast mis ik ook de besluitvorming rondom de productie NL contracten die in april 2021 zijn gesloten

Vriendelijke groet

| Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |
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